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                                                           INTERPELACJA

W sprawie: o przywrócenie pierwotnego kursu autobusu MPK linii nr 25.

                   Mieszkańcy Częstochowy  bardzo proszą  o pilne działanie mające na 

celu pomóc w  przywróceniu  linii  autobusowej  MPK nr 25 .  Autobus  w/w  w 

tym rejonie był  jedynym  środkiem  lokomocji  do pracy, szkoły, 

lekarza ,urzędów itd. Działając pochopnie  bez konsultacji z mieszkańcami 

robimy im krzywdę  ,wiemy  że  ludzi  coraz bardziej  dotyka  podwyżka  paliwa  

i  to też  ogranicza  korzystanie z  własnych  środków transportu. 

Bardzo proszę o rozwiązanie tego problemu.

                                                                                 Z  poważaniem  

                                                                                  Barbara Gieroń                           


